
(DOCUMENT)  PROTOCOLUL
Alianței PSD, PNL, USR, UDMR,
GPMN. Rotație pentru premier.
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Partidele  parlamentare  PSD,  PNL,
USR,  UDMR,  împreună  cu  Grupul
Parlamentar  al  Minorităților
Naționale (GPMN) au semnat un acord
politic  pentru  constituirea  unei
coaliții guvernamentale largi, cu o
durată de trei ani.
Acordul prevede o rotație la funcția de prim-ministru: între
iunie 2025 și aprilie 2027 premierul va fi desemnat de PNL
(Ilie Bolojan), iar între aprilie 2027 și decembrie 2028 – de
PSD. Cabinetul va avea 16 ministere și 5 vicepremieri, iar
portofoliile sunt împărțite astfel: 6 pentru PSD, 4 pentru
PNL,  4  pentru  USR  și  2  pentru  UDMR.  Vicepremierii  sunt
distribuiți proporțional, unul fiind independent.

ACORD POLITIC
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între

Partidul Social Democrat – PSD,

Partidul Național Liberal – PNL,

Uniunea Salvați România – USR,

Uniunea Democrată Maghiară din România – UDMR și

Grupul Parlamentar al Minorităților Naționale din Camera
Deputaților – GPMN

 

Formațiunile  politice  semnatare,  conștiente  de
responsabilitatea ce le revine într-o perioadă dificilă pentru
România,  convin  asupra  formării  Coaliției  politice  de
guvernare pro-occidentale pentru perioada 2025-2028, denumită
în continuare Coaliția.

În fața provocărilor economice, geopolitice și sociale, acest
parteneriat  are  ca  obiective  implementarea  unor  reforme
structurale  fundamentale,  stabilitatea  și  performanța
guvernării, dezvoltarea României și consolidarea democrației.

Măsurile promovate de Coaliție urmăresc refacerea echilibrelor
bugetare,  prioritizarea  și  continuarea  investițiilor,
asigurarea unui climat predictibil pentru mediul de afaceri,
cu menținerea coeziunii și solidarității sociale.

Ne angajăm să promovăm o guvernare responsabilă și eficientă,
pentru a construi o societate mai justă și mai echitabilă.

Art. 1. Principii de funcționare

1)        Activitatea Coaliției se fundamentează pe buna
colaborare, transparență și responsabilitate.

2)        Coaliția va susține un program de guvernare, bazat
pe priorități clare și asumate colectiv.



3)        Parcursul pro-european și euro-atlantic al României
sunt  elemente  fundamentale  ale  programelor  și  politicilor
promovate de Coaliție și de către reprezentanții acesteia.

4)        Formațiunile politice membre ale Coaliției se
angajează să ducă o politică moderată și echilibrată, prin
alinierea  la  obiective  comune,  în  ciuda  unor  diferențe
ideologice.

5)        Coaliția va asigura transparența decizională și o
comunicare unitară, pentru a primi încrederea cetățenilor și a
partenerilor internaționali în actul de guvernare.

6)        Meritocrația și profesionalismul vor fi promovate în
administrație, dincolo de apartenență politică.

7)        Fiecare decizie politică majoră este adoptată prin
consens politic, cu implicarea directă a tuturor formațiunilor
politice componente ale Coaliției și a prim-ministrului.

Art.  2.  În  vederea  implementării  programului  de  guvernare
Coaliția va susține urmatoarele direcții:

1)     Adoptarea urgentă a unui plan credibil de reducere a
deficitului bugetar;

2)          Combaterea risipei bugetare prin restructurarea
companiilor de stat, reducerea cheltuielilor administrative și
limitarea beneficiilor nejustificate;

3)          Reforma sistemului fiscal, prin eliminarea
excepțiilor și creșterea eficienței colectării;

4)          Prioritizarea investițiilor în proiectele de
infrastructură  mare,  precum  și  pentru  comunitățile  locale
pentru  asigurarea  resurselor  necesare  în  mod  realist  și
eficient;

5)          Reforma pensiilor speciale;



6)         Stabilirea de obiective măsurabile și evaluabile
pentru fiecare minister și agenție;

7)          Comasarea instituțiilor redundante și reducerea
birocrației;

8)         Accelerarea absorbției fondurilor europene prin
reforme în managementul public;

9)         Introducerea unei culturi instituționale bazate pe
răspundere, profesionalism și rezultate;

10)     Modernizarea serviciilor publice pentru a răspunde
nevoilor reale ale cetățenilor;

11)   Eliminarea privilegiilor nemeritate și tratament egal în
fața legii;

12)     Independență energetică în domeniul gazelor naturale
și accelerarea tranziției către energie regenerabilă;

13)    Aderarea  la  Organizația  de  Cooperare  și  Dezvoltare
Economică;

14)     Eficiență și performanță în Educație. Norme didactice
europene la nivel european, burse adaptate la posibilitățile
reale și creșterea performanței școlare;

15)     Lărgirea bazei de contributori la CNAS și oferirea
unor  servicii  de  sănătate  îmbunătățite  concomitent  cu
cheltuirea  eficienta  a  fondurilor  disponibile;

16)      Reforma  administrației  prin  digitalizarea  și
interconectarea  serviciilor  publice  și  implementarea  unor
criterii  de  eficiență,  debirocratizare,  simplificare,  de
dereglementare;

17)      Descentralizarea  și  creșterea  eficienței
administrației  publice  locale,  conform  principiului
subsidiarității;



18)     Digitalizarea și îmbunătățirea serviciilor consulare
și extinderea rețelelor de consulate itinerante;

19)     Îmbunătățirea calității și eficienței actului de
justiție și a gradului de încredere a cetățenilor în acesta;

20)      Îndeplinirea  jaloanelor  și  accesarea  fondurilor
europene din Planul Național de Redresare și Reziliență;

21)     Finalizarea legăturii rutiere rapide între Marea
Neagră și Europa Centrală și a primei autostrăzi montane care
va traversa munții Carpați;

22)      Consolidarea  parteneriatului  Transatlantic  și  a
celorlalte parteneriate strategice;

23)     Implementarea prevederilor Programului Armata României
2040  și  a  Planului  multianual  de  înzestrare  a  Armatei
României;

24)     Combaterea fenomenului Infracțional, în special în
ceea  ce  privește  traficul  de  droguri  și  de  persoane,
concomitent  cu  programe  de  reabilitare  și  protecție  a
victimelor;

25)      Combaterea  extremismului,  a  antisemitismului,
xenofobiei, radicalizării, a violenței împotriva femeilor și a
discursului  instigator  la  ură,  în  vederea  asigurării
siguranței  cetățenilor;

26)     Promovarea și susținerea programelor, proiectelor și a
legislației  care  fac  posibilă  păstrarea  identității  și
dezvoltarea comunităților minorităților naționale;

27) Recunoașterea și sprijinirea Diasporei Românești ca parte
esențială  a  identității  naționale  și  valorificarea
potențialului său uman, economic și cultural prin politici
active de recunoaștere și re-întoarcere voluntară;

28)   Încurajarea  natalității  și  sprijinirea  familiilor  cu



copii;

29)  Susținerea  măsurilor  economice  pentru  reducerea
deficitului  comercial;

30) Susţinerea sportului ca domeniu esenţial pentru o viaţă
sănătoasă, încurajarea sportului de masă şi a sportului de
performanţă;

31)  Stimularea  economiei  și  reducerea  inegalităților
teritoriale;

32) Parteneriat onest cu mediul privat pentru dezvoltarea unei
economii sănătoase, bazate pe inițiativă privată, inovație și
respect  pentru  munca  cinstită,  protejarea  demnității
angajatului  și  stimularea  angajării  legale;

33)  Reforma  autorităților  de  control  și  reglementare  în
domeniul Mediului. Creșterea calității vieții în toate orașele
și  satele  prin  mecanisme  de  control  și  dezvoltarea
infrastructurii  verzi.

34)  Susținerea  Republicii  Moldova  pentru  accelerarea  și
menținerea  traseului  european  și  consolidarea  valorilor
democratice,  respectiv  întărirea  sa  economică,  socială  și
culturală, în vederea integării în Uniunea Europeană. Ca parte
acestui  proces,  considerăm  importantă  dezvoltarea
infrastructurii  și  reducerea  timpilor  la  forntieră  și
eficientizarea  acceesului  la  cetățenia  română.

Art.3.  Obiectivele  legislative  ale  Coaliției  constau  în
promovarea  legislației  necesare  pentru  implementarea
programului  de  guvernare.

Art.4. Formațiunile politice semnatare convin asupra aplicării
rotației  în  privința  ocupării  funcției  de  prim-ministru.
Pentru  perioada  iunie  2025  –  aprilie  2027  candidatul  la
funcția de prim-ministru, susținut de Coaliție, va fi desemnat
de către PNL. Pentru perioada aprilie 2027 – decembrie 2028



candidatul la funcția de prim-ministru, susținut de Coaliție,
va fi desemnat de către PSD.

Art.5. Structura Guvernului este compusă din: prim-ministru,
16 ministere, dintre care 6 ministere PSD, 4 ministere PNL, 4
ministere USR și 2 ministere UDMR; Guvernul are 3 funcții de
viceprim-ministru fără portofoliu, câte una pentru PSD și UDMR
și  un  independent,  două  funcții  de  viceprim-ministru  cu
portofoliu, câte una pentru PNL și USR. La momentul aplicării
rotației convenite, conform art. 4, un portofoliu de viceprim-
ministru fără portofoliu va fi alocat PNL și un viceprim-
ministru cu portofoliu va fi alocat PSD.

Viceprim-ministru
fără portofoliu

PSD

Ministerul
Transporturilor și
Infrastructurii

PSD

Ministerul Justiției PSD

Ministerul
Agriculturii și

Dezvoltării Rurale
PSD

Ministerul Energiei PSD

Ministerul Sănătății PSD

Secretariatul
General al
Guvernului

 

Viceprim-ministru
fără portofoliu

Independent

Viceprim-ministru și
Ministerul

Afacerilor Interne
PNL

Ministerul
Investițiilor și

Proiectelor Europene
PNL



Ministerul Educației
și Cercetării

PNL

Ministerul
Finanțelor

PNL

Viceprim-ministru și
Ministerul Apărării

Naționale
USR

Ministerul
Afacerilor Externe

USR

Ministerul Mediului
Apelor și Pădurilor

USR

Ministerul
Economiei,

Digitalizării,
Antreprenorialului

și Turismului

USR

Viceprim-ministru
fără portofoliu

UDMR

Ministerul
Dezvoltării

Lucrărilor Publice
și Administrației

UDMR

Ministerul Culturii UDMR
Art.6. Fiecare minister va avea de regulă 2 (doi) secretari de
stat, cel mult 4 (patru) secretari de stat la ministerele cu
activitate complexă.

Art.7 Formațiunile semnatare ale prezentului Acord vor asigura
reprezentarea Grupului Parlamentar al Minorităților Naționale
în  structurile  guvernamentale,  cu  respectarea  ponderii
politice parlamentare în cadrul prezentei Coaliții.

Art.8.  În  situația  unei  remanieri  guvernamentale  sau  în
cazurile prevăzute de lege în care un membru al guvernului nu
își poate exercita atribuțiile funcției, nominalizarea revine



formațiunii politice care a deținut inițial funcția. Prim-
ministrul  are  dreptul  să  refuze  motivat  respectiva
nominalizare  și  să  solicite  o  nouă  propunere.

Art.9.  Formațiunile  membre  ale  Coaliției  politice  vor
constitui o majoritate parlamentară și se angajează să susțină
învestirea Guvernului în condițiile art. 2-4, din prezentul
Acord, și să acorde votul în vederea desemnării Președintelui
Senatului,  conform  nominalizării  făcute  de  către  Partidul
Național Liberal și Președintele Camerei Deputaților, conform
nominalizării făcute de către Partidul Social Democrat.

Art.10.  Conducerea  Coaliției  este  asigurată  de  liderii
formațiunilor  politice  membre.  La  ședințele  Coaliției
participă și alți reprezentanți ai conducerilor politice ale
formațiunilor care o compun.

Art.11.  Ședințele  Coaliției  sunt  conduse  de  președintele
partidului care numește premierul. Ședințele au loc bilunar,
sau ori de câte ori este nevoie, și se desfășoară de regulă la
sediul Guvernului României. În cadrul acestora se iau decizii
pentru  realizarea  prevederilor  cuprinse  în  Programul  de
Guvernare.

Art.12.  Ședințele  Coaliției  vor  aborda  agenda  politică
guvernamentală și parlamentară, iar Deciziile Coaliției se iau
prin consensul liderilor formațiunilor politice care formează
Coaliția.

Art.13. La ședințele Coaliției pot participa, în funcție de
subiectele înscrise pe agenda ședinței membrii cabinetului și
alte persoane, la invitația liderilor formațiunilor politice
membre,  cu  informarea  și  aprobarea  prealabilă  a  prim-
ministrului.

Art.14. Secretariatul tehnic va fi asigurat de un reprezentant
desemnat de către Premierul în Exercițiu.

Art.15.  Deciziile  Coaliției  sunt  obligatorii  pentru  toate



persoanele  susținute  în  funcții  publice  de  către  aceasta.
Revocarea acestor persoane poate avea loc după o evaluare și
cu informarea motivată și prealabilă a formațiunii politice
care a făcut propunerea.

Art.16. Deciziile Coaliției sunt publice, iar dezbaterile în
cadrul  mecanismelor  de  decizie  ale  Coaliției  sunt
confidențiale  până  la  adoptarea  deciziilor.

Art.17.  Coordonarea  activității  Coaliției  la  nivel
guvernamental  se  îndeplinește  de  către  prim-ministru  și
viceprim-miniștri, care vor avea calitatea de avizatori pentru
proiectele de acte normative, conform atribuțiilor delegate
convenite. Agenda de lucru a ședințelor de guvern, stabilirea
și  prioritizarea  politicilor  publice  guvernamentale  vor  fi
decise de către prim-ministru, prin consultare cu viceprim-
miniștrii, în întâlnirea lor săptămânală anterioară ședinței
pregătitoare  de  guvern  organizată  de  către  Secretariatul
General al Guvernului.

Art.18. Pentru coordonarea și punerea în aplicare a deciziilor
Coaliției la nivel parlamentar se organizează săptămânal cel
puțin odată, de regulă luni, ședințe cu participarea liderilor
de grup ai formațiunilor semnatare din cele două Camere ale
Parlamentului.

Art.19.  Niciun  parlamentar,  membru  al  partidelor  și
formațiunilor  politice  care  fac  parte  din  Coaliție  nu  va
semna, nu va susține și nu va vota o moțiune simplă îndreptată
împotriva  vreunui  membru  al  Guvernului  sau  o  moțiune  de
cenzură împotriva Guvernului.

Nu se va iniția sau vota un proiect de lege sau amendament
care presupune creșteri de cheltuieli, facilități, sporuri,
angajări,  achiziții  fără  acordul  prealabil  al  conducerii
Coaliției.

Art.20. În vederea implementării deciziilor Coaliției la nivel
parlamentar, liderii de grup se întâlnesc înaintea tuturor



ședințelor  de  Birou  Permanent/Birou  Permanent  reunit  al
Camerelor și ori de câte ori este necesar, la solicitarea
unuia  dintre  lideri,  înaintea  ședințelor  comisiilor  de
specialitate ale Parlamentului.

Art.21.  Medierea  eventualelor  dezacorduri  de  natură
parlamentară,  precum  și  dezbaterea  unor  puncte  de  vedere
divergente asupra implementării programului de guvernare sau
susținerea unor inițiative legislative se face în ședințele de
Coaliție. La ședinte vor fi invitați reprezentanți desemnați
de conducerea Coaliției să prezinte aceste puncte de vedere.

Art.22. Acordul politic de constituire a Coaliției politice
este valabil în perioada 2025-2028 și intră în vigoare la data
semnării. Modificările la prezentul Acord se dezbat, negociază
și  convin  între  formațiunile  semnatare,  fiind  decise  prin
consens.

Art.23. Încălcarea prevederilor art. 4, art. 5, art. 7, art.
9,  art.  12,  art.  15  și  art.  17  constituie  un  motiv  de
denunțare unilaterală a prezentului Acord.

Prezentul Acord politic a fost semnat astăzi, 23 iunie 2025,
la București, în cinci exemplare originale, câte unul pentru
fiecare parte semnatară.

Aleșii locali din Mangalia au
avut  și  azi  „interzis”  în
sala de ședințe. Consilierii
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PNL  au  DISPĂRUT,  miraculos,
de la întrunire
23 iunie 2025 10:02

Consilierii PSD, USR și AUR, dar și
cei din PNL, s-au întâlnit, astăzi,
în ședințele pe comisii. Ulterior,
a  fost  ținută  o  ședință
extraordinară, la Club Nautic și nu
la  primărie,  așa  cum  această
întâlnire fusese convocată.
La fel ca și până acum, în ciuda faptului că ședința trebuia
ținută  în  sala  Consiliului  Local,  cheia  de  la  camera  cu
pricina „nu se găsește” așa că aleșii locali au fost nevoiți
să plece din nou către Club Nautic.

La  fel  de  miraculos  precum  dispariția  cheii  buclucașe,
consilierii PNL au dispărut din sală și nu au mai participat
la ședința în care s-au dezbătut prelungirea contractului de
iluminat public pentru Goldterm, dar și abrogarea proiectului
134/2021, privind dezvoltarea a stațiunilor Mangaliei.

Toate proiectele de pe ordinea de zi au fost aprobate cu votul
celor 11 consilieri locali prezenți la ședință.
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Semiran  Abdurefi,  inițiatorul  proiectului  privind  abrogarea
HCL 134/2021:

„Până acum, regimul de urbanism prevedea un regim de înălțime
ce putea fi de P+9 și peste, adică celebrul The Sky is the
Limit  (Limita  este  cerul  –  sintagmă  rostită  de  fostul
viceprimar  Dragoș  Angelescu,  la  România  te  Iubesc).  

Am inițiat un proiect de abrogare, pe care l-am câștigat în
2023. Primăria a făcut apel și mi s-a spus că nu am calitate
procesuală. Tot în 2023, Tribunalul a anulat HCL 134„.

Toate proiectele de pe ordinea de zi au fost aprobate de
aleșii PSD, USR și AUR.

(VIDEO) Ședință cu scântei a
Consiliului  Local  Mangalia:
Primarul,  așteptat  zadarnic
să  participe  la  întâlnire.
“Votăm proiectele, pentru că
sunt benefice, dar nu se știe
dacă primăria mai are bani”
23 iunie 2025 10:02
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Ședință  de  Consiliu  Local
tensionată la Mangalia. Aleșii PSD,
AUR și USR au suspendat întâlnirea,
pentru o jumătate de oră, pentru ca
inițiatorul  proiectelor  de  pe
ordinea  de  zi,  primarul  Cristian
Radu,  să  reușească  să  ajungă  la
ședință, pentru a aduce lămuriri cu
privire la cele trei proiecte din
fonduri europene.
Pe ordinea de zi a ședinței figurau trei proiecte ce vizau
aprobarea documentației tehnico-economice pentru proiectele de
dezvoltare  turistică  în  stațiunile  Venus,  Cap  Aurora  și
Jupiter.

Fostul viceprimar al Mangaliei, Dragoș Angelescu, a declarat,
înainte de vot, că există o eroare materială în documentele
celor trei proiecte și a propus remedierea acesteia.

În  acest  moment,  consilierii  au  solicitat  ca  inițiatorul
proiectului, primarul Radu, să vină să își susțină punctul de
vedere oficial pe această modificare.

Deși ședința a fost suspendată, edilul nu și-a făcut apariția
(așa cum nu a venit la niciuna dintre ședințele convocate de



el însuși din ultimele trei mandate).

Consilierii au aprobat, în cele din urmă, proiectele, însă,
așa cum s-a arătat în cadrul ședinței, Primăria Mangalia va
trebui să suporte cei 2% – cota parte ce îi revine, adică
circa 1,6 milioane de euro:

„Nu avem execuția bugetară și, deci, nu cunoaștem ce datorii
are Mangalia, ce încasări a avut, ce venituri… E posibil ca,
anul acesta, să nu avem această finanțare, să trebuiască să
tăiem bursele copiilor sau torturile vârstnicilor ca să putem
plăti, în cazul în care instituția este înglodată în datorii.

Vom vota aceste proiecte, pentru că sunt investiții benefice
pentru oraș. Dar vrem să vedem care este situația, dacă există
acești bani”, a spus Leonard Tănase, noul consilier local AUR.

(VIDEO)  S-au  stabilit
comisiile de specialitate ale
Consiliului  Local  Mangalia.
Reprezentanții  PNL  au
ABSENTAT
23 iunie 2025 10:02
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Noii consilieri locali din Mangalia
s-au întrunit astăzi, 13 noiembrie,
în prima ședință.
Au fost prezenți la întâlnirea de la Club Nautic consilierii
locali ai PSD, USR și AUR, în timp ce aleșii PNL nu și-au
făcut simțită prezența la ședință.

Cei 11 consilieri prezenți au aprobat membrii noilor comisii
de specialitate.

Iată care sunt aceștia:

Comisia  de  Urbanism  și  Amenajare  teritorială  și  Juridică:
Mohammad Murad (AUR), Semiran Abdurefi (USR), Neculai Tănasă
(PSD), Răzvan Ion (PNL), Dragoș Ioniță (PNL)

Comisia Economică, Fonduri Europene, Turism și Industrie: Paul
Foleanu (PSD), Lucian Vișa (USR), Victor Bădică (PSD), Dragoș
Angelescu (PNL), Sorin Andrei (PNL), Nicolae Moroianu (AUR),
Nicoleta Griguță (PNL)

Comisia  Socială,  Sănătate,  Cultură  și  Învățământ:  Elena
Cerchez (PSD), Dan Lefter (AUR), Zanfir Iorguș (PSD), Cosmin
Trușcă (AUR), Leila Ali (PNL), Lucian Luca (PNL), Gabriel Banu
(PNL).



Ședință de consiliu

Marian Makkai, candidatul PSD
la  Primăria  Pecineaga:  „Vom
continua  asfaltarea  comunei
și  a  satului  Vânători,  iar
școala va fi modernizată și
dotată prin PNRR”
23 iunie 2025 10:02
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Viceprimarul  comunei  Pecineaga,  Marian
Makkai,  „singurul  candidat  la  primărie
născut,  crescut  și  care  locuiește  la
Pecineaga„,  după  cum  îi  place  să  se
recomande,  spune  că  va  continua
investițiile începute de actualul edil,
Niculae Stan, dar că are creionate și mai
multe proiecte proprii, pe termen lung.
„Sunt câteva proiecte aflate în derulare, pe care vrem să le
terminăm cât de curând. Printre acestea se numără aducțiunea
de gaze naturale în satul Vânători și în Pecineaga, dar și
construirea unei săli de sport.

Cu  fonduri  obținute  în  proiectul  Anghel  Saligny  vrem  să
continuăm asfaltarea comunei Pecineaga și a satului Vânători.
Proiectul  este  deja  aprobat,  trebuie  să  fim  chemați  să
semnăm„, ne-a declarat Marian Makkai.

În acest moment, primăria Pecineaga are în derulare procedura
de licitație, prin PNRR, pentru modernizarea Școlii Generale
din localitate: „Ne dorim modernizarea sălilor de clasă și
dotarea cu mobilier și aparatură IT„, spune Marian Makkai.

La această școală învață și micuții din satul Vânători, care
sunt transportați la unitatea de învățământ cu un microbuz
școlar.

Pentru aceștia, la Vânători va fi amenajat un parc de joacă.
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În  urmă  cu  două  săptămâni,  Marian  Makkai  își
anunța candidatura la primăria Pecineaga:
După  8  ani  de  experiență  în  administrația  locală,  ca
viceprimar și consilier local, am decis că este momentul să
ridicăm ștacheta și să intru în cursa pentru funcția de primar
al comunei noastre.

În acești ani, am avut onoarea de a lucra alături de voi, de a
asculta nevoile si preocupările voastre și de a lupta pentru
binele comun.

Experiența  mea  ca  viceprimar,  m-a  învățat  multe  lecții
importante  și  mi-a  oferit  o  perspectivă  profundă  asupra
problemelor cu care se confruntă comunitatea noastră.

Am  plăcerea  să-i  mulțumesc  domnului  primar,  Niculae  Stan,
pentru  colaborare  și  sprijin.  De  asemenea,  mulțumesc  și
echipei din primărie alături de care, am reușit să demarăm și
să  implementăm  multe  proiecte  importante  pentru  oameni  și
comunitate.

Mai mult decât atât, doresc să le mulțumesc tuturor celor care
au  fost  alături  de  mine,  dar  și  tuturor  celor  care  m-au
criticat. De la fiecare din voi am avut ce învăța.

Îmi  doresc  să  fiu  PRIMARUL  TUTUROR,  un  om  deschis  și
transparent, care să asculte opiniile și problemele fiecărui
cetățean.

Avem încă mult de muncă, să continuăm tot ce am început în
ultimii 4 ani și să demarăm noi investiții atât de necesare
pentru noi toți.

Dragi prieteni, vă invit alături de mine să facem din comuna
noastră, o comunitate de care să fim mândri!

Pe aceeași temă:

OFICIAL: Marian Makkai a intrat în cursa pentru primăria
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comunei Pecineaga din partea PSD
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